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Ordinær generalforsamling 

Mandag den 26. februar 2024 kl. 19.00 

i klubhuset Sportsvej, Jernvedlund, 6771 Gredstedbro 

HUSK DER SKAL VÆRE BETALT 

KONTINGENT FOR AT HAVE STEMMERET. 

Klubben er vært med kaffe og brød. 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Maria Meck valgt som dirigent. 

2. Bestyrelsens beretning for året, der er gået og forventninger til den nye sæson 

Årets højdepunkt generalforsamlingen, her hvor alt kan ske og de store beslutninger tager, hvor 

medlemmerne skal godkende om bestyrelsen har gjort arbejdet godt nok. 

Og hvad er tiden så brugt til, siden vi var her sidst, lad os starte med konkurrenceaktiviteten.  

Den 2. weekend i marts afholdte DcH stævne i Jedsted, med DGI landsdelsturnering dagen efter. 

Den 29. april var der DcH rally stævne på pladsen 

Som noget nyt prøvede vi også at afholde et blåbær stævne i maj, det er nok ikke sidste gang vi gør det. 

Sidst i maj var der så pinsestævnet, dette var lidt special, da vi ikke kunne bruge naboens mark til parkering, 

men bilerne måtte parkeres flere steder i byen. 

Også på campingområdet var der udfordringer, da dem tættes på ikke fik en plads. 

Selve konkurrencen blev godt afviklet, men en del sure opstød fra dem som ingen campingplads fik. 

Den 10./11. juni afholdte DcH stævne for kreds 4 og 5, men der var få Fynboer som deltog. 

1 august var der så DcH Sydjysk mesterskab. 

Årets sidste var så Løvfaldsstævnet med DGI landsdelsmesterskab dagen efter. 

Efter generalforsamlingen i 2023 valgte bestyrelsen, at rive en dag ud af kalenderen, og arrangere en ryst 

sammen dag med 2 konsulenter fra DGI på Danhostel i Ribe. 

Dette var en iderig dag, med masse af hjemmearbejde, nogle ting er udført, og andre skal vi nok have kigget 

på igen. Der mangler også et opfølgningsmøde med DGI. 

En del timer er også blevet brugt på bestyrelsesmøder og trænermøder. 

 

En håndfuld hoopers hundefører var ud at vise flaget ved DcH Ribe´s generalforsamling. 

Ved DcH´s DM var der en 1. en 2. og en 3. plads til vores store hunde, et stort tillykke til jer alle 3. 
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Vi har ligeledes holdt sommer og årsafslutning, konkurrencen til årsafslutningen foregik i ridehuset, med 

alle discipliner. Her havde Bente sørget for varm kakao og æbleskiver, 

Ellers har den daglige træning fungeret, selvom vi er i instruktør underskud, der er desværre ikke fundet nye 

og friske kræfter. 

Agilityfolkene har haft selvtræning, med gæstetræner en gang imellem. 

Kirsten, Annette og Svend har taget sig af begynderholdet. 

Eva har godt gang i hoopers træningen. 

Hvalpeholdet, unghunde holdet og forsætter holdet har Mia, Laura, June og Maria taget sig godt af. 

En stor tak til alle instruktør for jeres indsats. 

Laura er godt i gang med DcH instruktøruddannelsen. 

 

Agilityudvalget er blevet til et stævneudvalg med Camilla, Tina og Svend som tovholder. Så deres første 

store opgave bliver pinsestævnet.  

Også en stor tak til Christa, Trine og Wickie for jeres tid i agilityudvalget. 

Christa som var sekretær i bestyrelsen, valgte at trække sig i januar 2024 pga. hendes arbejde. En stor tak 

for din indsats Christa. 

Der skal også lyde en stor tak til køkkenpersonalet for at betjene vores sultne gæster. 

Det er vist første gang i klubbens historie, at sådan et ikke tilfredsstillende regnskab er fremkommet med et 

blodrødt resultat. 

Vi står også overfor flere økonomiske forhold, taget burde skiftes og facadebeklædningen er ved, at rådne 

op flere steder.  

 

Ridehallen har også stået til fri afbenyttelse 24/7 alle ugens dage. Vi siger igen tak til Rasmus som stiller det 

til vores rådighed. Klubben afleverer blomster til hans kone og sætter et beløb ind på RABU´s konto når vi 

forlader hallen i foråret. 

Jeg vil gerne foreslå, at alle som har benyttet hallen indsamlet et beløb til RABU´s konto for hans venlighed.  

 

Planer for 2024 

- Nogle stykker har været i Musikhuset for, at fejre Tina´s DM 

- Dobbelt DcH agility og rally konkurrence den 9./10. marts 

- Pinsestævnet 

- Jutlandia Cup i uge 29 

- Sydjysk Mesterskab i august 

- Ikke planlagt endnu et blåbær stævne og løvfaldsstævnet 

- DGI Landsdelsturnering ?? 
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3. Fremlæggelse af foreningens regnskab 

Klubben har i 2023 haft et underskud på 55.270,77 kr.  
Særligt har græsslåningsposten og reparation og vedligeholdelsesposten været særligt dyr – det har været 
nødvendigt at lave nogle dyre reparationer – her er der lavet vvs og skiftet vinduer + dør. 
Samtidig har der også været lagt penge i præmier til stævner.  
Positivt set har vi haft større indtægt på kontingenter end budgetteret + der har været godt gang i 
mobilepay, både i det daglige, men i særdeleshed også til stævner. 
 
Der håbes på et bedre 2024 for klubben på trods af der venter reparationer – men der samtidig i januar 
2024 allerede nu har været en arbejdsdag indendørs i klubben – tak til jer som kom og deltog.  
   
4. Fremlæggelse af foreningens budget til orientering 

Budgettet for 2024 fremlægges, hvor der ikke er satset på det helt store overskud, men har forsøgt at gøre 

det mere realistisk – da der det de kommende år vil være behov for større forbedringer af klubhuset. 

Ønsket er selvfølgelig ikke at gentage et år med underskud.  

5. Indkomne forslag (senest indkommet d. 10. februar 2024) 

Ingen indkommende forslag modtaget. 

6. Fastsættelse af kontingent for medlemmer (nuværende kr. 905,00 inkl. administrationsomkostninger) 

Bestyrelsen er kommet med følgende forslag: 

 Nuværende kontingent: Forslag til ændring kontingent 2025:  

Årskontingent 905,- 905,- 

½ årskontingent 505,- 505,- 

Bestyrelseskontingent 105,- 105,- 

Trænerkontingent u. hund 0,- 0,- 

Trænerkontingent m. hund 105,- 105,- 

Pensionistkontingent 505,- 705,- 

Passivt medlemskab 105,- 105,- 

Æresmedlems/Familiekontingent 0,- Ændring, således den blot heder 
Æresmedlemskontingent og 
familiekontingent udgår. 0,- 

Ekstra hold/Ekstra hund kontingent - 155,- 
Der skal med dette kontingent forstås at 
har man en hund som går på et hold, men 
man gerne vil have den på andet hold 
også, skal dette kontingent betales udover. 
Det samme gælder ift. hvis man har flere 
hunde der skal deltage i træning.  

 

De forskellige kontingenter blev talt igennem og gjort tydelige – som følge af klubbens tidligere nævnte 

underskud for året 2023, er der forståelse fra de deltagende på generalforsamlingen. Der bliver også givet 

udtryk for at kontingentet er lavere end andre steder, så nogle var åbne for en generel stigning – mens 

andre også ytrede det hurtigt kunne blive dyrt med flere hunde. 

Bestyrelsens forslag blev vedtaget og træder i kræft 2025. 
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7. Valg af formand (Ulige år) 

8. Valg af kasser (Lige år) 

June H. S. Clemmensen på valg og blev genvalgt. 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

(2 medl. I ulige år / 1 medl. I lige år) 

Mia Bedsted på valg og blev genvalgt. 

10. Valg af 2 suppleanter 

(1. suppleant og 2. suppleant) 

Laura valgt som 1. suppleant – Maria valgt som 2. suppleant. 

11. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Svend Bang valgt som revisor – Laila Jul Brogaard valgt som revisorsuppleant. 

12. Evt. 


